



ສຽງຂອງສະພາແຫ່ງຊາດ

# ຜູ້ແທນປະຊາຊົນ

PHOUTHEN PASAXON

ສໍານັກງານຕັ້ງຢູ່ອາຄານຄະນະເລຂາທິການສະພາແຫ່ງຊາດ, ໂທ: 021 840 430 email: phouthen.na@gmail.com; www.na.gov.la; app: Lao na

29-31  
ສິງຫາ  
2022  
ປີທີ 11  
ສະບັບທີ 871

## ກາຕາ ແລະ ກະຊວງການຕ່າງປະເທດ ເຊັນບົດບັນທຶກການຮ່ວມມື ແລະ ປະສານງານຮ່ວມກັນ

(ສພຊ) ວັນທີ 23 ສິງຫາ 2022 ທີ່ສະພາແຫ່ງຊາດ ໄດ້ມີພິທີ ເຊັນບົດບັນທຶກ ວ່າດ້ວຍການຮ່ວມມື ແລະ ການປະສານງານ ລະຫວ່າງກຳ ມາທິການການຕ່າງປະເທດ (ກາຕາ) ສະພາແຫ່ງຊາດ ແລະ ກະຊວງການ ຕ່າງປະເທດ ໂດຍການຮ່ວມລົງນາມ ລະຫວ່າງທ່ານ ສັນຍາ ປະເສີດ ປະ ທານກຳມາທິການການຕ່າງປະເທດ ສະພາແຫ່ງຊາດ ແລະ ທ່ານ ສະເຫລີມ ໄຊ ກົມມະສິດ ກຳມະການກົມການ ເມືອງສູນກາງພັກ, ຮອງນາຍົກລັດຖະ ມົນຕີ, ລັດຖະມົນຕີກະຊວງການຕ່າງ ປະເທດ ໂດຍການເຂົ້າຮ່ວມເປັນສັກ ຂີ້ຜົນຂອງທ່ານ ປອ. ໄຊສົມພອນ ພິມວິຫານ ກຳມະການກົມການເມືອງ ສູນກາງພັກ, ປະທານສະພາແຫ່ງຊາດ; ມີບັນດາປະທານ-ຮອງປະທານກຳມາ



ທິການ ພາຍໃນສະພາແຫ່ງຊາດ, ບັນ ດາທ່ານສະມາຊິກສະພາແຫ່ງຊາດທີ່ ເປັນກຳມະການຂອງກຳມາທິການການ ຕ່າງປະເທດ, ຮອງລັດຖະມົນຕີກະຊວງ ການຕ່າງປະເທດ, ຄະນະກົມ, ຄະນະ ພະແນກ ພ້ອມດ້ວຍພະນັກງານ-ວິຊາ



ການ ຂອງທັງສອງພາກສ່ວນເຂົ້າຮ່ວມ. ທ່າວ ກາຕາ ສະພາແຫ່ງຊາດ ແລະ ບົດບັນທຶກວ່າດ້ວຍການ ກະຊວງການຕ່າງປະເທດ ເພື່ອຮັບປະ ຮ່ວມມື ແລະ ການປະສານງານ ລະ ກັນໃຫ້ແກ່ການຮ່ວມມື ແລະ ການ

ປະສານງານຮ່ວມກັນ ລະຫວ່າງ ກາຕາ ກັບກະຊວງການຕ່າງປະເທດ ໃຫ້ມີປະ ສິດທິພາບ ແລະ ປະສິດທິຜົນສູງ ຮັບ ປະກັນໃຫ້ໄດ້ທາງດ້ານເນື້ອໃນສໍາຄັນ. ພ້ອມທັງສືບຕໍ່ປະສານສົມທົບກັນໃນ ການຄົ້ນຄວ້າຮ່າງກົດໝາຍໃນຂົງເຂດ ການຕ່າງປະເທດ ເປັນຕົ້ນແມ່ນການ ສ້າງຮ່າງກົດໝາຍວ່າດ້ວຍໜັງສືຜ່ານ ແດນ, ການສ້າງສັນຍາສາກົນໃນລະ ດັບຂອງສະພາແຫ່ງຊາດ, ລະບຽບ ການວ່າດ້ວຍການໃຫ້ສັດຕະຍາບັນ ໃຫ້ມີເນື້ອໃນຄົບຖ້ວນ, ຈະແຈ້ງ ແລະ ຮັດກຸມ ຮັບປະກັນຄວາມຖືກຕ້ອງ, ສອດຄ່ອງກັບແນວທາງຂອງພັກ, ຮັບ ໃຊ້ຜົນປະໂຫຍດລວມຂອງຊາດ ແລະ ປະຊາຊົນ; ສະໜອງບົດລາຍງານ ກ່ຽວ

ອ່ານຕໍ່ໜ້າ 3

## ຮອງປະທານສະພາແຫ່ງຊາດ ພົບປະຜູ້ມີສິດເລືອກຕັ້ງ ຢູ່ແຂວງຈໍາປາສັກ



(ສພຊ) ໃນລະຫວ່າງວັນທີ 19-23 ສິງຫາຜ່ານມາ, ທ່ານ ສົມ ມາດ ພິມເສນາ ຮອງປະທານສະພາ ແຫ່ງຊາດ ທັງເປັນສະມາຊິກສະພາ ແຫ່ງຊາດ (ສສຊ) ປະຈຳເຂດເລືອກ ຕັ້ງທີ 15 ແຂວງຈໍາປາສັກ ພ້ອມດ້ວຍ ຄະນະ ໄດ້ເຄື່ອນໄຫວຢ້ຽມຢາມ ແລະ ພົບປະຜູ້ມີສິດເລືອກຕັ້ງ ຢູ່ແຂວງຈໍາ

ອ່ານຕໍ່ໜ້າ 7

## ກອງປະຊຸມຮ່ວມລະຫວ່າງຄະນະປະຈຳ ສະພາແຫ່ງຊາດ ກັບບັນດາກະຊວງ



ໜ້າ 3

## ປະທານ ກສຕສ ເຄື່ອນໄຫວພົບປະຜູ້ມີສິດເລືອກຕັ້ງ



(ສພຊ) ວັນທີ 23 ສິງຫາ ຜ່ານມາ, ທ່ານ ຮສ. ປອ. ລິນຄໍາ ດວງ ສະຫວັນ ປະທານກຳມາທິການເສດ ຖະກິດ, ເຕັກໂນໂລຊີ ແລະ ສິ່ງແວດ ລ້ອມ (ກສຕສ) ສະພາແຫ່ງຊາດ ທັງ ເປັນສະມາຊິກສະພາແຫ່ງຊາດ ປະຈຳ ເຂດເລືອກຕັ້ງທີ 1 ນະຄອນຫລວງ ວຽງຈັນ ພ້ອມດ້ວຍຄະນະ ໄດ້ພົບ

ອ່ານຕໍ່ໜ້າ 7

## ກາຕາ ປະຕິບັດພາລະບົດບາດ ແລະ ໜ້າທີ່ຂອງຕົນ ຢ່າງເປັນເຈົ້າການ

ໃນໂອກາດເຂົ້າຮ່ວມກອງ ປະຊຸມສະໄໝສາມັນເທື່ອທີ 3 ຂອງ ສະພາແຫ່ງຊາດຊຸດທີ IX ທ່ານ ສັນ ຍາ ປະເສີດ ປະທານກຳມາທິການ ການຕ່າງປະເທດ ໄດ້ໃຫ້ສໍາເນົາຕໍ່ ກົມສື່ມວນຊົນ ໃນວັນທີ 22 ມິຖຸນາ ຜ່ານມາ ວ່າ: ນັບແຕ່ກອງປະຊຸມຄັ້ງປະ ຖົມມະລຶກຂອງສະພາແຫ່ງຊາດ ຊຸດ ທີ່ IX ຮອດປັດຈຸບັນ, ກຳມາທິການ ການຕ່າງປະເທດ (ກາຕາ) ໄດ້ຈັດຕັ້ງ ປະຕິບັດພາລະບົດບາດ ແລະ ໜ້າທີ່ ຂອງຕົນໃນການເປັນເສນາທິການ ໃຫ້ແກ່ສະພາແຫ່ງຊາດ ໃນວຽກງານ ການຕ່າງປະເທດໃນກອບສອງຝ່າຍ ແລະ ຫລາຍຝ່າຍ ຢ່າງເປັນເຈົ້າການ ແລະ ມີຈຸດສຸມ ເຖິງວ່າຈະຢູ່ໃນຊ່ວງ ການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດໂຄວິດ-19 ແຕ່ກຳມາທິການການຕ່າງປະເທດ ກໍໄດ້ເອົາໃຈໃສ່ເຮັດວຽກງານປະສານ ສົມທົບກັບບັນດາປະເທດເພື່ອນມິດ ຍຸດທະສາດ ແລະ ບັນດາອົງການລັດ ຖະສະພາພາກພື້ນ ແລະ ສາກົນ ໃນ ການຈັດກອງປະຊຸມພົບປະແບບທາງ



ໄກ ເພື່ອປຶກສາຫາລືກັນ ເຊິ່ງກໍໄດ້ຮັບ ຜົນສໍາເລັດຕາມລະດັບຄາດໝາຍທີ່ ວາງໄວ້ ໂດຍໄດ້ສຸມໃສ່ໂຄສະນາແນວ ທາງ, ນະໂຍບາຍການຕ່າງປະເທດ ແລະ ນິຕິກຳກ່ຽວຂ້ອງຕ່າງໆຂອງ ສປປລາວ; ເສີມສ້າງ ແລະ ຮັດແໜ້ນ ສາຍພົວພັນມິດຕະພາບ ແລະ ການ ຮ່ວມມືລະຫວ່າງສະພາແຫ່ງຊາດລາວ ກັບບັນດາລັດຖະສະພາ ກໍຄືບັນດາປະ ເທດຕ່າງໆ ໃນພາກພື້ນ ແລະ ສາກົນ

ດ້ວຍຜົນສໍາເລັດອັນຈົບງາມໃນຫລາຍ ດ້ານເຊັ່ນ:

ໃນກອບການຮ່ວມມືສອງ ຝ່າຍຄະນະຜູ້ແທນຂັ້ນສູງລະດັບຕ່າງໆ ຂອງສະພາແຫ່ງຊາດ ແລະ ບັນດາສະ ມາຊິກສະພາແຫ່ງຊາດ ໄດ້ພົບປະ ແລກປ່ຽນບົດຮຽນ ແລະ ເຮັດວຽກ ກັບບັນດາປະເທດເພື່ອນມິດຍຸດທະ

ອ່ານຕໍ່ໜ້າ 3

## ສະຫະພັນກຳມະບານລາວ ແລະ ສະຫະພັນກຳມະບານ ສະພາແຫ່ງຊາດ ເຮັດວຽກຮ່ວມກັນ



ໜ້າ 2



ໜ້າ 2



ໜ້າ 2



ໜ້າ 4



ໜ້າ 4



ໜ້າ 5



ໜ້າ 5













# ກອງປະຊຸມອະນາໄມ ແລະ ເສດຖະກິດລະດັບສູງຂອງອົງການຮ່ວມມືເສດຖະກິດອາຊີປາຊີຟິກ

ແປ ແລະ ຮຽບຮຽງ: ທະນາພອນ



ອີງຕາມການລາຍງານຂ່າວໃຫ້ຮູ້ວ່າ: ໃນລະຫວ່າງວັນທີ 25-26 ສິງຫາ 2022 ໃຫ້ຮູ້ວ່າ: ກອງປະຊຸມອະນາໄມ ແລະ ເສດຖະກິດລະດັບສູງຂອງອົງການຮ່ວມມືເສດຖະກິດອາຊີປາຊີຟິກ ຫລື ອາເປັກ ຄັ້ງທີ 12 ໄດ້ຈັດຂຶ້ນຢູ່ນະຄອນຫລວງບາງກອກ ປະເທດໄທ. ກອງປະຊຸມຈັດຂຶ້ນໂດຍກະຊວງສາທາລະນະສຸກໄທ ເຊິ່ງມີລັດຖະມົນຕີກະຊວງສາທາລະນະສຸກ ແລະ ເຈົ້າໜ້າທີ່ລະດັບສູງອື່ນໆຂອງກຸ່ມເສດຖະກິດໃນອາເປັກໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມຄັ້ງ

ນີ້ຜ່ານທາງອອນລາຍແລະອັອບລາຍ. ກອງປະຊຸມຄັ້ງນີ້ ຈັດຂຶ້ນພາຍໃຕ້ຫົວຂໍ້ວ່າ "ເປີດປະຕູ, ເຊື່ອມຈອດກັນ ແລະ ກໍາເກີງກັນ". ໃນໂອກາດນີ້, ບັນດາຜູ້ແທນທີ່ເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມ ໄດ້ແລກປ່ຽນບົດຮຽນກ່ຽວກັບການປົກປັກຮັກສາຄວາມກໍາເກີງກັນ ລະຫວ່າງການຕ້ານພະຍາດໂຄວິດ-19 ແລະ ການພັດທະນາເສດຖະກິດ ພາຍໃຕ້ສະພາບພະຍາດໂຄວິດ-19 ແຜ່ລະບາດ. ກອງເລຂາອົງການອາເປັກ

ສະເໜີໃຫ້ຊຸກຍູ້ເສດຖະກິດພື້ນດິວຄືນພາຍໃຕ້ເງື່ອນໄຂຮັບປະກັນສຸຂະພາບ, ເຊິ່ງລວມທັງຊຸກຍູ້ຄວາມສະດວກດ້ານການຄ້າ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ບັນດາປະເທດສາມາດໄດ້ຮັບວັກຊີນ ແລະ ອຸປະກອນການປິ່ນປົວ, ສ້າງຊ່ອງທາງສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມຢອດໄພລະຫວ່າງປະເທດ ແລະ ເຂດແຄວ້ນ ເພື່ອບັນລຸການທ່ອງທ່ຽວຂ້າມຊາດ ທັງຫລຸດຜ່ອນຄວາມສ່ຽງທີ່ມີຕໍ່ເສດຖະກິດໃຫ້ລົງເຖິງຂັ້ນຕໍ່າສຸດ. ແຫລ່ງຂ່າວ: cri



# ຈີນ ອອກມາດຕະການຊຸກຍູ້ເສດຖະກິດ 1 ພັນຕ້ຢວນ

ແປ ແລະ ຮຽບຮຽງ: ນາກ ເມືອງມະໄນ

ອີງຕາມການລາຍງານຂ່າວເມື່ອວັນທີ 25 ສິງຫາ 2022 ໃຫ້ຮູ້ວ່າ: ລັດຖະບານຈີນ ໄດ້ປະກາດແຜນການກະຕຸກຊຸກຍູ້ເສດຖະກິດ 1 ພັນຕ້ຢວນ (146 ຕື້ໂດລາສະຫະລັດ) ແນໃສ່ພື້ນຜູ້ເສດຖະກິດ ລວມທັງການຫລຸດຜ່ອນຜົນກະທົບຈາກການໃຊ້ມາດຕະການປິດເມືອງເພື່ອຄວບຄຸມພະຍາດໂຄວິດ-19 ແລະ ການອ່ອນໄຫວຂອງຕະຫລາດອະສັງຫາລິມະສັບ. ມາດຕະການຊຸກຍູ້ເສດຖະກິດເຊິ່ງຄະນະລັດຖະບານຈີນໄດ້ອອກຖະແຫລງການຫລ້າສຸດນີ້ ແມ່ນລວມ

ມີການຈັດສັນ 300 ຕື້ໂດລາໃຫ້ແກ່ທະນາຄານນະໂຍບາຍຂອງລັດ ເພື່ອອະນຸຍາດໃຫ້ທະນາຄານເຫລົ່ານີ້ ໄປລົງທຶນໃນໂຄງການພື້ນຖານໂຄງລ່າງ ແລະ ຈັດສັນເງິນ 500 ຕ້ຢວນໃຫ້ລັດຖະບານທ້ອງຖິ່ນສຳລັບການອອກຜັນທະບັດພິເສດ. ລາຍງານຍັງໃຫ້ຮູ້ວ່າ: ສະພາປະຊາຊົນແຫ່ງຊາດຈີນ ໄດ້ໃຫ້ຄຳໝັ້ນສັນຍາວ່າຈະນຳໃຊ້ທຸກເຄື່ອງມືທີ່ມີຢູ່ເພື່ອຮັກສາຂອບເຂດນະໂຍບາຍໃຫ້ຖືກຕ້ອງ. ທັງນີ້, ການທີ່ຈີນສືບຕໍ່ໃຊ້ມາດຕະການປິດເມືອງເພື່ອສະກັດກັ້ນການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດໂຄວິດ-

19 ແລະ ການອ່ອນໄຫວຂອງຕະຫລາດອະສັງຫາລິມະສັບໃນໄລຍະປີທີ່ຜ່ານມາ ໄດ້ສົ່ງຜົນໃຫ້ເສດຖະກິດຈີນຂະຫຍາຍໂຕຊ້າລົງ ແລະ ອາດສາມາດເຮັດໃຫ້ລັດຖະບານຈີນບໍ່ໄດ້ຕາມເປົ້າໝາຍທີ່ຈະຊຸກຍູ້ເສດຖະກິດໃຫ້ເປັນ 5,5% ໃນປີນີ້.

ແນວໃດຕາມ, ອຳນາດການປົກຄອງຈີນ ຍັງຍຶດໝັ້ນນະໂຍບາຍໂຄວິດເປັນສູນຢູ່.

ແຫລ່ງຂ່າວ: InfoQuest



## ປະທານ...

ປະຜູ້ມີສິດເລືອກຕັ້ງ ແລະ ເຜີຍແຜ່ຜົນສຳເລັດຂອງກອງປະຊຸມສະໄໝສາມັນເທື່ອທີ 3 ຂອງສະພາແຫ່ງຊາດ ຊຸດທີ IX ແລະ ກອງປະຊຸມສະໄໝສາມັນເທື່ອທີ 3 ຂອງສະພາປະຊາຊົນນະຄອນຫລວງ ຊຸດທີ II ຢູ່ 3 ບ້ານຄື: ໂພນເຄັງ, ທາດຫລວງເໜືອ ແລະ ວຽງຈະເລີນ ທີ່ສະໂມສອນຫ້ອງການບ້ານວຽງຈະເລີນ ໂດຍມີອຳນາດການປົກຄອງເມືອງໄຊເສດຖາ, ຄະນະບ້ານ ແລະ ພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນທັງ 3 ບ້ານເຂົ້າຮ່ວມ.

ໂອກາດດັ່ງກ່າວ, ຄະນະຜູ້ແທນ ໄດ້ເຜີຍແຜ່ຜົນຂອງກອງປະຊຸມປະກອບມີບັນດາມະຕິ, ກົດໝາຍ ແລະ ເນື້ອໃນບົດລາຍງານຕ່າງໆ ທີ່ນຳເຂົ້າພິຈາລະນາ ແລະ ຮັບຮອງເອົາຢູ່ໃນກອງປະຊຸມສະໄໝສາມັນເທື່ອທີ 3 ຂອງສະພາແຫ່ງຊາດ ຊຸດທີ IX ແລະ ບັນດາເນື້ອໃນເອກະສານບົດລາຍງານຕ່າງໆ ທີ່ນຳເຂົ້າພິຈາລະນາ ແລະ ຮັບຮອງເອົາຢູ່ໃນກອງປະຊຸມສະໄໝສາມັນເທື່ອທີ 3 ຂອງສະພາປະຊາຊົນນະຄອນຫລວງ ຊຸດທີ II; ຈາກນັ້ນ, ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມ ກໍໄດ້ມີການແລກປ່ຽນຄຳຄິດເຫັນ ແລະ ຮັບຄຳສະເໜີຈາກຜູ້ມີສິດເລືອກຕັ້ງ ແລະ ພາກສ່ວນກ່ຽວຂ້ອງ.

## ຮອງປະທານ...

ຊຸດທີ II ເຜີຍແຜ່ໃຫ້ປະຊາຊົນ, ຜະນົກງານ-ລັດຖະກອນ, ທະຫານ-ຕຳຫລວດ ໄດ້ຮັບຮູ້ເຊື່ອມຊຶມ ແລະ ເຂົ້າໃຈຢ່າງເລິກເຊິ່ງຕໍ່ກອງປະຊຸມສະໄໝສາມັນເທື່ອທີ 3 ຂອງສະພາແຫ່ງຊາດ ຊຸດທີ IX ໄດ້ພິຈາລະນາຮັບຮອງເອົາຫລາຍບັນຫາສຳຄັນທີ່ເປັນພື້ນຖານຂອງຊາດ ເປັນຕົ້ນກອງປະຊຸມໄດ້ຮັບຮອງເອົາບົດລາຍງານຂອງລັດຖະບານກ່ຽວກັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມ 6 ເດືອນ ຕົ້ນປີ ແລະ ທິດທາງແຜນການ 6 ເດືອນທຳຍາປີ 2022; ແຜນງົບປະມານແຫ່ງລັດ, ການສັບຊ້ອນກົງຈັກຂອງລັດຖະບານ ແລະ ໄດ້ຮັບຮອງເອົາຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີແຫ່ງ ສປປລາວ ເພີ່ມອີກ 2 ທ່ານ ຄື: ທ່ານ ວິໄລ ຫລ້າຄຳຝອງ ເປັນຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ທັງ

ເປັນລັດຖະມົນຕີກະຊວງປ້ອງກັນຄວາມສະຫງົບ ແລະ ທ່ານ ສະເຫລີມໄຊ ກົມມະສິດ ເປັນຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ທັງເປັນລັດຖະມົນຕີກະຊວງການຕ່າງປະເທດ, ພ້ອມທັງໄດ້ຮັບຮອງເອົາທ່ານ ວຽງທະວີສອນ ເທບພະຈັນ ເປັນປະທານອົງການກວດສອບແຫ່ງລັດ, ທ່ານ ມະໄລທອງ ກົມມະສິດເປັນລັດຖະມົນຕີກະຊວງອຸດສະຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ, ການສ້າງ ແລະ ບັບປຸງກິດໝາຍ ແລະ ບັນຫາອື່ນໆ ອີກຈຳນວນໜຶ່ງ.

ໃນການລົງເຄື່ອນໄຫວຄັ້ງນີ້, ຄະນະ ໄດ້ນຳເງິນສິດ ແລະ ເອົາເຄື່ອງອຸປະກອນຈຳນວນໜຶ່ງ ເຊັ່ນ: ເຄື່ອງນຸ່ງຫົ່ມ, ຜ້າຫົ່ມ, ປຶ້ມຂຽນ ແລະ ສິ່ງຂອງຊ່ວຍເຫລືອອື່ນໆ ລວມເປັນມູນຄ່າ 92 ລ້ານກວ່າກີບ ມອບໃຫ້ພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນ ແລະ ສະຖາບັນການສຶກສາ.

ທະນາຄານພັດທະນາລາວ LDB Bank

ທະນາຄານພົງສະຫວັນ Phongsavanh BANK

ຖ້າທ່ານມີບັນຫາເຂົ້າເຖິງ ເວັບໄຊ ສະພາແຫ່ງຊາດ www.na.gov.la ໂທ: +856-21 840 430 Email: Phouthen@gmail.com

<b>ຜູ້ຊີ້ນຳ</b> ທ່ານ ສິງຄຳ ວົງພະຈັນ	<b>ຄະນະຊ່ຽວຊານທີ່ປຶກສາ</b> ທ່ານ ສີສຸພັນ ແສງສະຫວັນ ທ່ານ ວິເສດ ສະແຫວງສິກສາ ທ່ານ ຄຳວິສິນ ແກ້ວສຸວັນ	<b>ຫົວໜ້າບັນນາທິການ</b> ທ່ານ ປອ. ພິດສະໄໝ ບຸນວິໄລ ທ່ານ ຂັນທະວີ ວົງພະຈັນ	<b>ກອງບັນນາທິການ</b> ທ່ານ ນາງ ກິງໃຈ ແສງອຳພັນ ທ່ານ ນາງ ສຸພາວັນ ຫອມສະນິດ ທ່ານ ນາງ ປາກາລັກ ພິມມິໄຊ	<b>ອອກແບບຈັດໜ້າ</b> ທ່ານ ນາງ ກຸກກິກ ບຸດດາໄຊ ທ່ານ ສິມນິກ ແກ້ວໄຊຍະຈັກ
--	--	--	--	---